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Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 15. 11. 2011 
 
Přítomni: PhDr. Benda, Mgr. Bogan, Doc. Janoš, Doc. Loučka, Mgr. Novák, Ing. Richter, 

Mgr. Vojtíšek, Prof. Vráblíková  
Omluveni:  Mgr. Marková, Ing. Neruda, Ing. Brůna - sl. cesty 
 
Bod č. 1. – Informace z kolegia rektora dne 1. 11. 2011 – program: 
1. Kontrola úkolů 

 

2. Financování v roce 2012     Dr. Chvátalová 
- rozpočet VŠ na rok 2012 je 21 mld. Kč, tj. – 5,34 % proti roku 2011, 
- počty studentů – k 1. 10.2011 pokles u FŢP o 40 přepočtených studentů – viz doklad. 

 

3. Vyhláška MŠMT o akreditaci studijního programu Dr. Chvátalová 
- novelizace vyhlášky, platnost od  1.12.2011, 
- do 24/11/2011 předloţit nové návrhy k akreditaci rektorovi. 

 

4. Čerpání rozpočtu 1-9/2011    Ing. Janáková 
- zapojit rozpočty projektů do financování fakult! 
- finanční management projektů – profesionalizace práce, zapojení Ek.Ú – administrátorů projektů 
– předejít vracení prostředků po kontrolách z MŠMT! 
- včasné přeúčtování nákladů, je-li to potřeba včetně 20% reţie, 
- Cíl 3 – pozor na výši dotace projektů z rozpočtu školy, 
- jednání s nadřízenými orgány jen prostřednictvím rektora nebo prorektora – statutárního 
zástupce.  

 

5. Kampus UJEP      Ing. Janáková  
- běţí výstavba MFC a knihovny v souladu s harmonogramem, 
- budova „A“ – předprojektová příprava, nové návrhy předány rektorovi, 
- rekonstrukce budovy „F“ – zpoţdění výběrového řízení na dodavatele projektové dokumentace, 
- domy v Mendělejově ulici – příprava rekonstrukce. 

 

6. Stipendia pro nejlepší studenty    Dr. Chvátalová 
- předání 3. 11. 2011 při oslavě 20. výročí (viz seznam – z FŢP nikdo!) 
 
Bod č. 2.  Výročí 20 let FŽP a UJEP 

 V termínu 18/10/2011 od 10:00 – 13:00 h. v aule FUD proběhla konference k 20. výročí FŢP.  

 Zúčastnilo se celkem 70 pedagogů, studentů a hostů.  

 Prezentace v tisku a rozhlasu proběhla – Z.: Ing.Neruda  
 
Bod č. 3. Studijní obory  

 Připravit návrh rozšíření akreditace KS n.Mgr. OH + RK při stávajícím personálním obsazení – 
je třeba ihned zpracovat studijní opory a umístit je na stránky kateder – část zcela chybí! 
Přípravu zajistí garanti předmětů v oborech OH a RK, případně s dalšími vyučujícími! 

      T.: 30/11/2011,  Z.: KTEV, KPV. 

 Byl rozeslán pracovní návrh Bc. stud. oboru – specializace v rámci OŢP „Správa chráněných 
území“ s formou PS a KS. Byla doručena připomínka – zvýšit zastoupení právních a 
ekonomických předmětů! 

       Z.: KSPV. 
Stav přípravy – možnost rozeslání návrhů členům VR FŽP – svolání v 12/2011? – do 24/11 
předložit nové návrhy k akreditaci rektorovi! 
 
Bod č. 4 Přijímací řízení do akademického roku 2012/2013  

 Druhé kolo přijímacích pohovorů pro uchazeče o doktorské studium proběhly 15/11. Zúčastnili 
se 2 uchazeči – přijati.  
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Bod č. 5 Úvazky, personální zajištění výuky 

 Připravit pro rozpočet na r. 2012 návrh rozdělení finančních prostředků na katedry (s rezervou 
pro děkanát).  Z.: Mgr. Bogan, Mgr. Vojtíšek  

 Zapojení mezd z projektů do tarifů pedagogů - letos nekrátit na odměnách řešitele. Odměny 
z projektů musí uhradit odvody (SP, ZP, daň za mzdy). Jedno z moţných řešení pro rozpočet 
na rok 2012 – mzdové prostředky z projektů  rozdělit - 2/3 částky na osobu do platu, 1/3 
odměna. 

 Návrh – odhad rozpočtu na r. 2012 – zahrnutí sníţené dotace, institucionálních prostředků a 
projektů.  

 
Různé: 
Děkan  
- Formou dopisu byl panu rektorovi předán návrh na umístění celé Př.F. do objektu „A“ a pro 

potřeby FŢP pouze laboratoří doktorandů, vědecko-výzkumných pracovníků a diplomantů 
s příslušným zázemím (kanceláře, zasedací místnost, váhovny, sklady chemikálií, přístrojů, 
přípravna a archiv vzorků). Na katedry byl rozeslán návrh se seznamem místností pro FŢP.  

- Byl přípraven návrh směrnice k finančním záleţitostem – platby externistům na dohody, 
posudky, vedení závěrečných prací, pronájmy prostor apod. Nové připomínky nejsou – Z.: 
tajemník  

- Projekt arboreta u jezera Most Magistrátu města Most – za účast FŢP Z.: Ing. Roubíková 
- Příprava Ph.D. studia na FSE (koordinuje Dr. Koutský) za FŢP  Z.: KPV – Prof.Vráblíková 
- V úterý 29/11/2011 bude od 10:00 hod. v aule FŢP přednáška a diskuse s Ing Danou 

Drábovou, předsedkyní Státního úřadu pro jadernou bezpečnost. 
- Projednání moţností spolupráce FŢP a FVTM s GŘ Teplárny Trmice dne 29/11/2011 od 

14:30 v zasedací místnosti FŢP. 
- Ing. Louţecký – přednáška na téma „Kvalita vody – inovace ČOV na severozápadě 

Ústeckého kraje“ proběhne 30/11/2011 od 15:00 hod. v učebně 403. 
- Oponentury FRVŠ za rok 2011 pro UJEP organizačně a administrativně zajišťuje FŢP Ing. 

Harudová. KD stanoví:  
- pověřeného ak. pracovníka, 
- jmenuje předsedu hodnotící komise, 
- určí 3 další členy komise (alespoň jeden z jiné fakulty neţ předseda), 
- termín a místo konání oponentur – středa 8/2/2012 ??? 

- propagace studia na FŢP – aktualizace: 
- portál „Vzdělávání“ – nová smlouva je podepsána, 
- Den otevřených dveří 19/1/2012, 
- propagační broţura – nové vydání, 
- informace do tisku – krajského a celostátního, 
- návštěvy škol v Ústeckém kraji před Dnem otevřených dveří FŢP.  

- VÚHU Most – Dr.Chytka – projekt „Jezero Most - změny mikroklimatu“ - zapojení KPV, 
podklady byly doručeny. 

- Spalování odpadních hmot z OSTRAMA v číţkovické cementárně – diskuse 22/11/2011 v ČR 
Sever – účast  - Z.: děkan 

 
Dr. Benda   
- Zasedání AS FŢP bude 7/12 od 15:00 v místnosti č. 211.  
 
Doc. Janoš  
- OPVK – personální zapojení kateder – úterý dopoledne řešitelé, odpoledne 22/11/2011 – 

prezentace pro vedení fakulty – účast ved. kateder.  16/11/2011 – tajemník + doc. Janoš – 
příprava vzorů smluv 

- Centrum kompetence – projekt z DSK aj. – neprošel 2. kolem, prošel projekt s ÚACH Řeţ. 
- Je rozpracován rozvojový projekt na sdílené pracoviště  - FŢP+VŠCHT+VUT. 
- Studia Oecologica – lze posílat další příspěvky. 
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Ing. Brůna – zast. Mgr. Novák 
- Bez připomínek. 
 
Mgr. Bogan 
- SZZ – průběh hladký aţ na dosud nedoručené zápisy Ing. S.Hejdy. 
- Předměty překlopeny do ak. roku 2012/2013 – lze udělat změny v předmětech. 
 
Mgr. Vojtíšek  
- SKM – Ing. L.Cyhelský jmenován ředitelem. 
- Vyplacení úhrad z projektů v dobírce za prosinec, nelze převádět do r. 2012! 
- FRVŠ – dočerpání částek do konce roku. 
- 16/12/2011– pracovní právo – školení – viz doručené pozvánky. 
- Převedení prostředků z rezervy děkanátu do platů. 
 
Mgr. Marková  - sl. cesta 
- MUDr. Trmal chce v ZS 2011 ukončit pracovní poměr – připravit výběrové řízení. 
 
Ing. Neruda  - sl. cesta 
- Univerzita ve Vladimíru – návštěva FŢP bude asi v posledním týdnu před Vánocemi. 
 
Prof. Vráblíková  
- Doc. Seják – stěhování zajištěno. 
- Cíl 3 – SRN + TU Liberec – v přípravě pokračovat. 
 
Doc Loučka  
- Model akvizice univerzitní knihovny 
 
 
 
Příští kolegium bude v úterý, 29/11/2011 od 13:00 hodin, KV 211   
 
Zapsal:  Ing. Richter, děkan 


